
Sierpc 02.06.2021 

BURMISTRZ  

MIASTA SIERPC 

INTERPELACJA 

   Na ulicach w naszym Mieście znaki drogowe poziome są bardzo pościerane. 

Kiedy na ulicach miejskich będą malowane znaki drogowe poziome ? 

RADNA RADY MIEJSKIEJ W SIERPCU 

BARBARA GIL 

 


